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Hyrylän yläkoulun sisäilma-asiat 

 

Hyrylän yläkoulun sisäilma-asioita on käsitelty laajemmin kunnassa 1990-luvulla 

ennen vuosituhannen vaihteessa toteutettua peruskorjausta. Tämän jälkeen sisäil-

maa on tutkittu ja löytyneitä ongelmia korjattu yksittäisissä tiloissa vuosien var-

rella oireilmoituksiin perustuen.  

 

Lukuvuonna 2016-2017 koulun sisäilmatilanne nousi laajempaan keskusteluun si-

säilmaongelmaepäilyjen myötä, mutta rakennuksen kokonaistilanteesta ja oireili-

joiden määrästä ei saatu tehtyjen tutkimusten ja sen hetkisten sisäilmaoireiden 

ilmoittamiseen liittyvien käytäntöjen perusteella riittävän kokonaisvaltaista kuvaa.  

 

Lokakuussa 2017 koulukeskukseen perustettiin kunnan ensimmäinen kohdekoh-

tainen sisäilmatyöryhmä, johon kuuluu tilakeskuksen edustaja, terveystarkastaja, 

terveydenhoitaja, työsuojeluvaltuutettu, rehtori sekä työntekijöiden ja vanhem-

pien edustaja. Lukuvuoden 2017-2018 aikana koulukeskus tutkitaan perusteelli-

sesti mm. näytteitä ottamalla ja rakenneavauksia tekemällä riskikartoitukseen pe-

rustuen. Oirekysely toteutetaan koulun oppilaille ja työntekijöille kevään 2018 ai-

kana.  

 

Alustavan palveluverkkosuunnitelman perusteella on mahdollista, että kouluraken-

nus poistuu opetuskäytöstä 2020-luvulla. Tästä huolimatta koulurakennuksen 

käyttö jatkuu vielä useita vuosia, joten koulurakennuksen kunto ja sisäilman laatu 

on syytä tutkia perusteellisesti ja tehdä tarvittavat korjaustoimenpiteet. 

 

Tällä sivulla olevista linkeistä voi tutustua koulurakennukseen tehtyihin tutkimuk-

siin ja raportteihin. 


